
Fra: Benestad Finn Yngvar[Finn.Yngvar.Benestad@indrefosen.kommune.no]
Dato: 30.01.2018 11:06:28
Til: Postmottak Indre Fosen kommune
Tittel: VS: Spørsmål til DR 1/2018 i oppvekstutvalget Indre Fosen Kommune

Journalføres.
 
Vennlig hilsen
 
Finn Yngvar Benestad
oppvekstsjef
Indre Fosen kommune
tlf: 73 85 27 25 / 932 08 002
e-post: finn.yngvar.benestad@indrefosen.kommune.no
 
E-post fra og til Indre Fosen kommune er offentlig. Bevarlingspliktig e-post arkvieres og blir synlig på Innsyn. Les mer om e-post
til og fra kommunen her: https://www.indrefosen.kommune.no/innsyn/
 
 
 
Fra: Børge S. Rødsjø [mailto:borge.rodsjo@gmail.com] 
Sendt: mandag 29. januar 2018 10:06
Til: Benestad Finn Yngvar <Finn.Yngvar.Benestad@indrefosen.kommune.no>; Bragstad Laila
<Laila.Bragstad@indrefosen.kommune.no>
Kopi: Ramdal Aud Dagmar <Aud.Dagmar.Ramdal@indrefosen.kommune.no>; Sigrid Topsøe‐Strøm Gilleberg
<guillot.gilleberg@gmail.com>
Emne: Spørsmål til DR 1/2018 i oppvekstutvalget Indre Fosen Kommune
 
Hei,
 
Har nettopp lest litt i dokumentet "Forslag til høringingsdokument - utredning om ungdomstrinnstruktur i Indre Fosen
kommune" (http://einnsyn.fosendrift.no/indrefosen/RegistryEntry/DocumentDetails/6273)
 
Jeg har noen spørsmål, og evt. kommentarer
 
De kostnadsberegningene som er gjort; er de gjort med utgangspunkt i dagens skolekretsgrense eller en eventuellt
justert skolekretsgrense?
 
Det står i kap 5.1.1 at "I denne utredningen, har vi valgt å ta med en eventuell skolekretsgrensejustering mellom
Vanvikan skole og Testmann Minne skole".
 
Tolker dette som at utredningen tar utgangspunkt i at skolekretsgrensa er justert etter det nye forslaget. Men når jeg
leser i kapittel 4 får jeg motsatt inntrykk. Hva er det som er gjort?
 
I tillefelle kap 5.1.1 er gjeldende synes jeg det er gjort en feil i utredningen. Jeg mener utredningen må ta utgangspunkt
i eksisterende skolekretsgrense, og ikke en foreslått justert en.
 
Ang. sak DR 2/2018 ser jeg ikke noe bakgrunn for endringene i "Lokal forskrift om skolekretsgrenser i Indre Fosen
kommune". Kan du sende meg en bakgrunn for endringer i kap. 2.1? Jeg fant ikke noe i vedleggene eller notatene til
møtet.
 

Mvh. 
Børge S. Rødsjø


